



第35屆電腦視覺、圖學暨影像處理研討會(CVGIP2022)

得獎名單

獎項	論文名稱	作者
優良 論文獎	<i>Domain Adaptation for Monocular Depth Estimation with 3D Completion Pseudo-Labeling</i>	顏好庭、呂佳倪 邱維辰、蔡易軒
優良 論文獎	<i>CAT-UNet: Using CNN Attention Modules and TransUNet for Chest Lung Mass Segmentation from Chest X-ray Image</i>	張傳育、鄭昕恬 林庭光、林志文 何嘉祥、彭鈺珊
佳作 論文獎	<i>Entropy Gain-Driven and Frontier Guided Autonomous Exploration with Reinforcement Learning</i>	陳文正、胡敏君 陳祝嵩、朱威達
佳作 論文獎	<i>Convex Feature-Aligned Quasiresidual Network for Alignment-Free Deep HighDimensional Image Fusion</i>	林家祥、許志仲 簡韶葦、郭俞均
佳作 論文獎	<i>Retaining Performance in Cross Scanners with Source Annotation Guided Cycle GAN</i>	蔡弘文、李致賢 邱建毓、詹寶珠
佳作 論文獎	<i>Zero-Shot Learning for Novel Attribute Synthesis</i>	李育瑄、趙梓吟 黃敬群、陳品諭 邱維辰
佳作 論文獎	<i>Reconstructing Hyperspectral Image from Its RGB Counterpart: an Approach Blending Deep Learning and Convex Optimization</i>	林家祥、林子亘 賴宥瑜、余冠篁 林唐煌
佳作 論文獎	<i>Face Color Photo-Sketch Using XDOG and Deep Learning</i>	貝蘇章、陳佳誼
佳作 論文獎	<i>Automated Detection of Carina in Chest X-ray Images</i>	吳承峻、許中川 張榮昇、黃錦法 張青桃、陳麒元、王紹學



第35屆電腦視覺、圖學暨影像處理研討會(CVGIP2022)

得獎名單

獎項	論文名稱	作者
黃俊雄 優良論文獎	<i>Self-Attention Based Deviation Network for Few-Shot Anomaly Detection</i>	林佳縈、邱莉凌 李浩榮、賴尚宏
黃俊雄 佳作論文獎	<i>MEDIATrack: A Novel Matching Strategy of Detection-Based Multi-Object Tracking</i>	張維珊、謝君偉 張傳旺、范國清
黃俊雄 佳作論文獎	<i>Deep Learning Based Detection and Classification of Lung Tuberculosis Lesions in Chest X-ray Images</i>	魏全奕、歐芷瑩 陳逸燕、李典諭、張軒庭